
Verslag van de jaarvergadering Vrienden van de Bieb HeezeLeende 
in 't Perron in Heeze op donderdag 27 maart 19.30-21.30 uur 
 
Aanwezig: 
Vrienden : Willy Veenis, Kees Smedema, Cecile van Tuijl, Riet Fiddeleaers-Jaspers, Anneke van Eert, 
Marleen van der Linden, Elisabeth Noot-v.d. Heuvel, Guus Braun 
Bibliotheek Dommeldal : Susan Scheepers 
Rabobank : afvaardiging 
Bestuur : Anton, Astrid, Marion, Jan, Ans en Aletty 
 
1. Opening/welkom/afmeldingen  
 
19.15 - 19.30u inloop met koffie/thee en cake. 
Welkom door Anton. Agenda wordt toegelicht en afmeldingen genoemd (deze namen heb ik niet paraat 
als alleen Karin Lunstro, die zich bij mij afmeldde) 
 
2. Uitreiking Rabo-cheque tbv  project ‘extra inzet door vrijwilligers’ 
Susan Scheepers geeft uitleg over dit project. 
Ter verduidelijking: BD heeft 30 vaste medewerkers en 270!! vrijwilligers verdeeld over alle vestigingen  
van BD. De huidige vrijwilligers ondersteunen met basale activiteiten zoals oa. opruimen van boeken en 
altijd in de aanwezigheid van een vaste medewerker. Met dit project worden vrijwilligers meer opgeleid in 
de dienstverlening, krijgen daardoor een grotere rol en verantwoordelijkheid en werken zelfstandig. Deze 
vrijwilligers krijgen hiervoor een opleiding en worden met name ingezet in z.g. MFA's, waar bibliotheken 
onderdeel zijn van het M.F.A.. Door de ruime openingstijden is er vaker geen vaste medewerker 
aanwezig en kan deze nieuwe vrijwilliger de service en dienstverlening van BD verbeteren. 
 
3. Uitreiking cheque door Rabo. 
Voorstel voor deze opleiding is uitgewerkt door BD en VrvdB en werd voorgelegd aan Rabobank 
Coöperatiefonds. Dit voorstel is gehonoreerd met een cheque van € 5.000,00. Deze cheque werd deze 
avond officieel uitgereikt.  
 
Onderstaand persbericht heb ik voorgelegd aan Astrid:  
 

Tekst bij foto cheque-uitreiking door de Rabobank 
 
Woensdagavond 27 maart hield de Stichting Vrienden van de Bieb Heeze-Leende haar jaarvergadering 
in 't Perron. Na het welkomstwoord door de voorzitter Anton Thijs, werd door afgevaardigden van het 
Rabobank Coöperatiefonds een cheque t.w.v. € 5.000,00 aangeboden aan Vrienden van de Bieb Heeze-
Leende. De toekenning van dit bedrag werd met veel enthousiasme ontvangen.   
Zij hadden eerder een aanvraag gedaan voor een financiële bijdrage om vrijwilligers van bibliotheek 
Dommeldal Heeze-Leende op te leiden. Uitgangspunt is dat vrijwilligers aanwezig zijn gedurende 
onbemande openingstijden van de bibliotheek en bezoekers zelfstandig van dienst te zijn bij 
voorkomende vragen, voor zover mogelijk.  
Momenteel wordt hiervoor een opleidingstraject voorbereid waarbij zorgvuldig de taken worden 
afgebakend t.o.v. de vaste medewerkers. 

 
4. Bestuurssamenstelling 
Wordt toegelicht door Anton.  
Streven is dat iedere kern wordt vertegenwoordigd in het bestuur. 
Ans Loffeld uit Leende is sinds midden vorig jaar toegetreden. 
Verder maakt het bestuur gebruik van ondersteunende vrijwilligers op gebied van IT, promotie en 
communicatie, up to date houden van de ledenlijst/met vaste regelmaat samenstellen/verzenden van 
Vriendenbrieven/(email-)contact met de Vrienden. 
Uitleg wordt gegeven over de vastgelegde bestuurstermijnen. 
Opmerking Vriend Elisabeth Noot: van belang om deze termijnen goed in de gaten te houden; 
belang van 'good gouvernance' zoals ze zei. 
 
5. Ontwikkelingen Bibliotheek 
Wordt toegelicht door Anton met bijbehorende 'dia'. M.b.t. Spreekurenplein, inrichting foyer, inrichting 
kleine vergaderruimte achter in de bibliotheek.  
 
6. Financiële verantwoording ‘Vrienden van de Bieb 
Wordt toegelicht door Anton; geen vragen. 
Opmerking oa van Vriend Elisabeth Noot : toon in dit verband ook de begroting 2023. 
Dit zak worden gedaan in het jaarversalg op de website. 
 



  



7. Activiteiten: terugblik en vooruitblik 2024 
Aletty licht enkele dia's toe met aantal activiteiten over 2023 met bijbehorende bezoekersaantallen. Ze 
benadrukt dat dit met name de activiteiten zijn die VrvdB zelf initieert/organiseert of i.s.m. BD of andere 
partners zoals Perron, KBO, IVN etc. 
 
8. Toekomstvisie Bibliotheek Heeze-Leende2024-2027 
Anton licht toe: alle stappen die tot nu toe ondernomen zijn i.s.m. BD, waaronder een z.g. 'fractieleden-
dag' in het voorjaar 2023. Alle bibliotheekpunten zijn toen bezocht en is het bestuur in gesprek gegaan 
met de fractieleden waarvoor vragen/stellingen waren voorbereid. Dit is van alle kanten positief 
ontvangen. 
 
Daarna gaan we in groepjes even aan de slag; Astrid had hiervoor z.g. placemats neergelegd met 
daarop de nieuwe, te verwachten, ontwikkelingen. Dit ter inspiratie. Na 20 min een korte rondgang bij 
de groepjes om te horen wat er gedacht/gezegd was. Astrid heeft hiervan zelf aantekeningen.  
 
9. Rondvraag en afsluiting 
  
Vergadering wordt afgesloten met dank aan de aanwezige Vrienden. Zij worden uitgenodigd voor de 
lezing op 25.4 voor de lezing “Wie zijn er thuis op het Kasteel Heeze".  Daarna is er voor iedereen een 
drankje aan de bar. Aan de grote tafel in de foyer werd nog volop gezellig nagepraat.   
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